
ZÁPIS Z KOMISE PRO BŘEVNOVSKOU RADIÁLU A KONCEPCI 

NÁVAZNÉ DOPRAVY KONANÉ DNE 27.4. 2009 

 

PŘÍTOMNI: ČLENOVÉ KOMISE 

 

Ing. Ivo Woleský, Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., p. Miroslav Bartoš, p. Martin Kubeš,  
Ing. Jiří Záruba, PhDr . Khaled  Abu Dayen CSc., pí. Libuše Slezáková ; 
 

DALŠÍ ÚČASTNÍCI JEDNÁNÍ 

 

Doc. Dr. Jan Farkač, CSc.,  Bc. Bořek Černovský, Ing. Petra Kolářová; Antonín Kopecký, David Maršík  
 

OMLUVENI: 

 

p. Jiří Svoboda. 

(Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

KOMISE PROJEDNALA  

1) M.č. Praha 17 obdržela 14.4. 2009 dokumentaci vlivu záměru “Břevnovská radiála – č. 7553” na 

životní prostředí podle zákona č. 100/2001 Sb. ve znění pozdějších předpisů. Dokumentace je 

vystavena k veřejnému nahlédnutí od 20.4. 2009 do 20.5. 2009 v podatelně ÚMČ Praha 17.  

Kompletní obsah dokumentace je take k dispozici na internetovém portále “Cenia”. Každý může 

zaslat písemné vyjádření do 20.5. 2009 na adresu: Ministerstvo životního prostředí, odbor 

posuzování vlivů na životní prostředí a IPPC, Vršovická 65, 100 10 Praha 10. Informace o zvěřejnění 

bude umístěna na internetový portál ÚMČ Praha 17 a v podobě článku v “Řepské 17”. 

Na základě vznesených požadavků ÚMČ Praha 17 a MŽP ČR došlo ke zpracování nových variant v  

technické ověřovací studii a studii proveditelnosti BR a pro hodnocení v dokumentaci EIA byly 

vybrány tyto varinty: 

V0 – nulová varianta – nerealizace záměru 

V1 – Optimalizovaná varianta CityPlan + Satra podle ÚP 

podvarianta V1a – křižovatka Slánská 
podvarianta V1b – křižovatka u silničního okruhu SOKP 
 

V2 – Karlovarská ražená 
 
V3 – Ražená EKO Břevnov  



ZÁVĚR: 

HLAVNÍ PRIORITY A ÚKOLY: 

1) Upozorňujeme na existenci Významného krajinného prvku (VKP) Řepská step (č. j. MHMP-

63633/00/OŽP/V-1110/00/Pra ze dne 6. 8. 2001), jenž se nachází na východním okraji k.ú. Řepy jižně 

od ulice U Boroviček (zaujímá část parcely č. 1504/1). V případě zásahu do tohoto území 

požadujeme provést podrobný biologický průzkum a po ukončení stavby zajistit v daném místě 

odpovídající rekultivaci. 

2) Doporučuje a souhlasí s dalším řešením varianty V1b. 

- je Městskou částí Praha 17 vyhodnocena jako nejšetrnější k životnímu prostředí 
- řeší vyvedení dopravy ze Zličína na nadřazenou komunikační síť mimo vysoce urbanizované území 
   Řep a je v souladu s podanými změnami územního plánu Městskou částí Praha 17 
- umožňuje vybudování MÚK Kukulova, jejíž realizaci Městská část Praha 17 spolu s Prahou 6 
  doporučuje a podporuje.  Altenativou přijatelnou pro M.č. je variant V2. 

 

3) Zásadně nesouhlasí s podvariantou V1a a variantou V3 a s možností vzniku křižovatky Břevnovské 

radiály s ul. Slánskou. V těchto variantách, jak prokazuje dokumentace EIA, by došlo k velkému 

zvýšení hlukového zatížení a zhoršení vlivů z hlediska kvality ovzduší a tím by došlo i ke zhoršení 

veřejného zdraví obyvatel. 

4) Souhlasíme se stanoviskem Doc. Dr. Jan Farkač, CSc k dokumentaci EIA. 

5) Vedení  M.č. Praha 17 by mělo inicializovat jednání se zástupci M.č. Praha 6 a M.č. Praha – Zličín o 

podpoře  výhodných variant pro M.č. Praha 17 v dokumentaci EIA.  

6) P. Farkač připraví ve spolupráci s redakcí Ř17 (p. Šímová) článek ohledně připomínek k dokumentaci 

EIA do časopisu Řepská 17.  

 

 

Zpracovala: Libuše Slezáková 
tajemnice komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 
 
 
 
Verifikoval: Ing. Ivo Woleský 
předseda komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 


